

Berita baik *buat penduduk*

KPKT luluskan peruntukan RM1.8 juta untuk baik pulih infrastruktur Flat Taman Industri

AMPANG - Kementerian Kesejahteraan Bandar, Perumahan dan Kerajaan Tempatan (KPKT) meluluskan peruntukan kira-kira RM1.8 juta untuk kerja membaik pulih tiga lif dan tangki air di Flat Taman Industri di sini.

Menteri KPKT, Tan Sri Noh Omar berkata, pihaknya meluluskan RM1 juta untuk kerja membaik pulih lif dan RM500,000 untuk baiki tangki air bocor.

"Kami turut mengeluarkan peruntukan sebanyak RM300,000 untuk membaik pulih alat pencegahan kebakaran di flat ini demi kesejahteraan dan keselamatan penduduk di sini," katanya.

Noh berkata, pihaknya juga menitik beratkan isu keselamatan dan peralatan pencegahan kebakaran di bangunan bertingkat.

"Kadang-kadang penduduk terlepas pandang isu sebegini. Banyak tempat yang saya telah pergi, saya tidak pernah lagi mendengar aduan

atau permohonan baik pulih daripada badan pengurusan bersama mengenai isu alat pencegahan kebakaran ini," katanya pada sidang media ketika program turun pa-

dang di Lembah Jaya, kelmarin.

Menurutnya, alat pencegahan kebakaran di dalam kediaman bertingkat itu perlu sentiasa berada dalam keadaan baik.

"Saya menerima laporan daripada Jabatan Bomba dan Penyelamat menyatakan banyak peralatan pencegahan kebakaran berada dalam keadaan tidak



● Peruntukan RM1 juta untuk kerja membaik pulih lif

● Peruntukan RM500,000 untuk baiki tangki air bocor

● RM300,000 untuk baik pulih alat pencegahan kebakaran



Noh (kanan) bersama Ketua Umno Bahagian Ampang, Datuk Ismail Kijo melawat Flat Taman Industri.

sempurna dalam lawatan mereka ke beberapa buah pangsapuri," katanya.

Beliau berkata, pihaknya turut mendapati isu lif rosak menjadi masalah utama rakyat yang mendiami pangsapuri kos sederhana dan rendah.

"Lif yang dibaik pulih ini boleh ditambah baik seperti memasang kamera litar tertutup, sistem kad dan anti vandalisme, supaya lif ini boleh memberi keselesaan kepada penduduk tersebut," katanya.